
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV ANDĚLSKÁ HORA 17.12. 

 
Přítomni: Čermáková, Hartlová, Zoul 

Omluveni: Knap, Junek 

 

Info: 

 

Zadaná zakázka na výstavbu plotu kolem dětského hřiště, zaplacena 

záloha 18tis. Kč 

 

Optáme se na možnost umístnění směrovky na Andělskou Horu před 

kruhovým objezdem u Penny. 

 

Prosíme hned z jara, zda by se pročistila dešťová kanalizace, která se 

nestihla vyčistit na podzim. 

 

Urgujeme vyčištění koryta Nisy v Andělské Hoře. 

 

Prosíme městskou policii o řešení problému s volně pobíhajícími psy 

pana Kárníka. 

 

Přejeme všem krásné Vánoce a pohodový 

rok 2011. 

 

 

 

 

Příští OV 28.1.2011 

 


